
Zápis z jednání akademického senátu 6. 5. 2024 
 

Přítomni: K. Augsten, J. Blažej, M. Čechová, P. Distler, L. Heriban, T. Hobza, D. Kobylka, 

Z. Legerský, D. Majerová, Z. Potůček, J. Sochor P. Strachota, M. Tušek 

 

Omluveni: J. Bielčík, B. Hrdličková, D. Chudožilov, M. Procházka, S. Skoupý 

 

 

Hosté (ne po celou dobu jednání): proděkan doc. Ing. Jan Čepila, Ph.D., děkan doc. Ing. 

Václav Čuba, Ph.D., tajemnice Mgr. Alena Králová, proděkan doc. Mgr. Milan Krbálek, 

Ph.D. 

 

 

Program jednání: 

• Kontrola zápisu z minulého jednání 

• Změny ve studijním programu NMS FPTF 

• Studijní plány FJFI a zásady studia na FJFI pro akademický rok 2024/2025 

• Informace děkana 

• Různé 

 

 

Zápis z jednání: 

 

1. Zasedání AS začalo schvalováním zápisu z minulého jednání. Zápis byl v předložené 

podobě bez připomínek schválen aktuálním počtem přítomných senátorů: 13 hlasů pro, 

0 proti, 0 se hlasování zdržel. 

 

2. Změny ve studijním programu NMS FPTF vysvětlil proděkan M. Krbálek. Jde především 

o změnu garanta, kterým nyní bude doc. Ing. Ondřej Klimo, Ph.D. Ostatní provedené úpravy 

studijního programu jsou minimální. Vzhledem k profesní činnosti a zaměření nového garanta 

změnu souhlasně komentovali rovněž zástupci vedení FJFI a předseda Komise pro studijní 

záležitosti AS. AS FJFI navržené změny souhlasně projednal. 

 

3. Studijní plány FJFI a zásady studia na FJFI pro akademický rok 2024/2025 představil 

proděkan M. Krbálek. Ve studijních plánech došlo ve smyslu příkazu rektora 19/2021 pouze 

k méně podstatným změnám a šlo o změny, které navrhovali sami garanti studijních oborů 

a které se nedotýkají předmětů vedoucích k SZZ. Předseda Komise pro studijní záležitosti 

komentoval přesuny mezi povinnými a volitelnými předměty a diskutována byla rovněž 

změna u výběru předmětů z kategorie společenských věd, kde má být v poznámce pod čarou 

o jejich zápisu nově uvedeno "minimálně jeden". Zásady studia byly senátorům předloženy 

beze změn proti předchozímu roku. 

Studijní plány FJFI a zásady studia na FJFI byly souhlasně projednány s připomínkou 

nutnosti oprav u některých studijních programů v poznámkách pod čarou k zápisu předmětů 

kategorie společenských věd. 

 

4. Děkan FJFI V. Čuba začal své informace obsáhlejším komentářem k současné situaci 

s financováním opravy budovy B Fakulty stavební. Představil aktuální návrh financování 

vzešlý z jednáních na rektorátu ČVUT a upozornil na mnohá rizika, která návrh má. Mimo 

jiné nejasnosti okolo DPH za stavební práce, možnosti použití vybraných navržených zdrojů 



na zamýšlené účely a také skutečnosti, že kvůli akci nebude na dlouhou dobu možná další 

výstavba budov na ČVUT (nová budova FIT se serverovnou ČVUT, zamýšlená budova v 

Motole, atd.). Pozastavil se rovněž nad minimální snahou Fakulty stavební a rektorátu hledat 

v plánech úspory a levnější řešení rekonstrukce.  

Informoval dále o změnách metodiky rozpisu rozpočtu na ČVUT, které přinesou FJFI 

zvýšený příjem. Jde zejména o snížení odvodů na mimonormativní součásti a přesun v 

příspěvku na vzdělávací činnost. Upozornil také na změny v hodnocení publikací a citací, 

která je nyní pro FJFI méně výhodná a na které by měla FJFI reagovat. 

Upozornil na tzv. kohezi, tj. snahu MŠMT sjednocovat mzdové tarify na všech VŠ v ČR, což 

možná povede na ČVUT ke změnám v poměru osobního ohodnocení a základního mzdového 

tarifu.  

Informoval rovněž o výzvě rektora studentům k vyšetření pro dárcovství kostní dřeně a dění 

okolo sportovní karty Multisport, která je v současné době prostřednictvím hromadných e-

mailů zaměstnancům nabízena. 

 

5. V bodu „Různé“ byly probírány následující záležitosti:  

- zástupci studentů otevřeli otázku okolo anonymnosti ankety hodnotící výuku, kde se 

standardně objevují informace o ročníku, studijním oboru studenta a jeho prospěchu. 

U malých oborů to však vede k identifikaci studenta. Senátor Z. Legerský vytvoří na 

helpdesku ticket s žádostí o řešení. 

- staré informace v systému AEDO ohledně certifikátů řidiče. Aktualizaci certifikátů řidiče je 

zapotřebí řešit přes paní Čížkovou. Tajemnice A. Králová bude informovat zaměstnance o 

vhodném postupu.  

- zdlouhavý postup aktualizace certifikátů o školení bezpečnosti práce v systému AEDO. 

Tajemnice A. Králová zjistí možnosti zjednodušení a automatizace postupu. 

- přítomní byli upozorněni na nový systém rezervace místností v budově na Břehové ulici, 

který se nyní nově řídí kalendářem exchange a rezervace v KOSu již není směrodatná. 

V budoucnu bude probíhat synchronizace informací obou systémů. Návod na zavedení 

rezervace je možno nalézt na adrese: https://rozvrh.fjfi.cvut.cz/reservations. 

 

Příští zasedání AS FJFI se uskuteční 10. 6. 2024. 

Zapsal: Dušan Kobylka 

Místopředseda za studentskou část: Lukáš Heriban 

Místopředseda za akademické pracovníky: Josef Blažej 

Předseda: Tomáš Hobza 

 


